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Przewodniczący 

W sprawie Marszałkowskiej Inicjatywy Sołeckiej

W związku z realizacją projektu pt.  Marszałkowska Inicjatywa Sołecka mam pytania:
- jakie koszty zostały poniesione na promocję w/w projektu? W tym proszę o wyszczególnie kwot
poniesionych z tytułu spotów reklamowych, reklamy w prasie oraz organizowanych spotkań w
poszczególnych gminach i powiatach. 
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